
Beste leden van de gemeenteraad, 
 
Afgelopen week las ik in de schakel dat een nieuw afvalinzamelingssysteem op de agenda staat. 
Omdat het mij fijn lijkt om ook positieve geluiden te horen uit de gemeente, complimenteerde ik de 
wethouder met de plannen, waarna hij mij wees op de inspraakmogelijkheden. Via deze weg wil ik 
laten weten een groot voorstander te zijn van de voorgestelde invoering van diftar in onze 
gemeente, mits dit gepaard gaat met flankerende maatregelen, die zowel gericht zijn op het 
verhogen van de kwaliteit van de te scheiden afvalstromen als het verlagen van de hoeveelheid 
afval.  
 

Zie bijgevoegd een korte brief waarin ik mijn support toelicht. 
 

Ik hoor graag van u of dit kan worden meegenomen in de vergadering van aanstaande dinsdag 16 
november. 
 

Vriendelijke groet, 
 


